
                                                           Protokół z  XIX Sesji Rady Gminy Celestynów

                                                                 odbytej w dniu 29 maja 2012 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                            -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                          -             Agnieszka Kurek
Sekretarz Gminy                                         -              Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi                                                         -              wg  załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący Rady  -   Mirosław Szyda  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości. 
Stwierdził, iż na sali znajduje się 14 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy 
prawomocnych uchwał.  

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
     a) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy 
       Celestynów,
    b) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
        w miejscowości Podbiel, gm.Celestynów.
    c) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty przedszkolne i
        oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie przekraczający wymiar zajęć przeznaczony
        na realizację programu wychowania przedszkolnego uwzględniającego podstawę programową wychowania 
       przedszkolnego,
    d)  dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów,
    e)  dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2012-2020,

                f) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących.
         3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4.  Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.
         5. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         6. Sprawy różne. 
         7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 24 kwietnia 2012 roku.
         8. Zamknięcie obrad.

Radny Łukasz Winiarski  wnioskował  o umożliwienie zabrania głosu Panu Sylwestrowi  Porowskiemu w sprawie 
przedstawienia wyników wizyty Wójta i Pana Profesora na Ukrainie.

Radny Łukasz Winiarski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Celestynowie  za  2011  r. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Łukasz Winiarski wnioskował o umożliwienie zabrania głosu przez grono nauczycielskie z gimnazjum w 
Celestynowie w sprawach różnych, które znalazłyby się w pkt 2. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Jacek Strzeżysz wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 2. ppkt g) projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia  stanowiska  Rady Gminy Celestynów w sprawie  sposobu prowadzenia,  rozbudowy i  poszerzenia  zakresu 
działania  składowiska  odpadów  Spółki  Sater-Otwock  w  Otwocku-Świerku  oraz  przekształcenia  w  Regionalną 
Instalację  Przetwarzania Odpadów Komunalnych  oraz w sprawie rozbudowy instalacji  zagospodarowania  odpadów 
P.P.H.U. Lekaro w Woli Duckiej oraz działań mających na celu uzyskania statusu Regionalnego Zakładu Gospodarki 
Odpadami. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad Sesji po zmianach:
1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Sprawy różne.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:
     a) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy 
       Celestynów,
    b) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 



        w miejscowości Podbiel, gm.Celestynów.
    c) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty przedszkolne i
        oddziały przedszkolne w szkołach Gminy Celestynów w czasie przekraczający wymiar zajęć przeznaczony
        na realizację programu wychowania przedszkolnego uwzględniającego podstawę programową wychowania 
       przedszkolnego,
    d)  dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów,
    e)  dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2012-2020,

                f) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących,
                g)zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
                Celestynowie za 2011 r,
                h) przyjęcia stanowiska Rady Gminy Celestynów w sprawie sposobu prowadzenia, rozbudowy i poszerzenia
                    zakresu działania składowiska odpadów Spółki Sater-Otwock w Otwocku-Świerku oraz przekształcenia w
                    Regionalną Instalację Przetwarzania Odpadów Komunalnych oraz w sprawie rozbudowy instalacji
                    zagospodarowania odpadów P.P.H.U. Lekaro w Woli Duckiej oraz działań mających na celu uzyskania
                    statusu Regionalnego Zakładu Gospodarki Odpadami.
         4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         5.  Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.
         6. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 24 kwietnia 2012 roku.
         8. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Pan Andrzej  Mrozowski  odczytał  list  intencyjny,  czyli  wyrażenie  woli,  podpisania  umowy partnerskiej  z  Gminą 
Zastawne na Ukrainie, który został podpisany w trakcie pobytu Wójta Gminy Celestynów na Ukrainie w dniach 26 
kwietnia do 1 maja br.

Pan Sylwester Porowski powiedział, że współpraca Instytutu Wysokich Ciśnień z Ukrainą trwa już 35 lat. Natomiast 
współpraca przy udziale Gminy Celestynów trwa już 17 lat. Przez ten okres co roku organizowane były obozy, na które 
przyjeżdżało około 30 dzieci.

Radny  Łukasz  Winiarski  powiedział,  że  w  ostatnich  dniach  odbyły  się  konkursy  na  stanowiska  dyrektorów  w 
placówkach oświatowych Gminy Celestynów. Grona pedagogiczne w Gimnazjum w Celestynowie przedstawiło swój 
punkt widzenia na Komisji Oświaty.

Przedstawiciel  Rady Pedagogicznej  Pani Agata Masny-Jastrzębska  przedstawiła stanowisko w związku z decyzją 
komisji konkursowej o niepowołaniu Pani Doroty Stańczak na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół w Celestynowie.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  komisja  konkursowa  składa  się  z  9  osób  (2  przedstawicieli  kuratorium,  1 
przedstawiciel rady pedagogicznej, 1 przedstawiciel rady rodziców, 3 przedstawicieli Wójta, 1 przedstawiciel związku 
zawodowego Solidarność, 1 przedstawiciel ZNP). W momencie, gdy wpłynie oficjalny protokół z konkursu to  zostanie 
ogłoszony ponowny konkurs lub zostanie powierzona funkcja dyrektora na następny okres bez konkursu.

Ad.pkt 3. ppkt a).
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu 
Gminy Celestynów.

Pan Bartłomiej  Bandych  powiedział,  że  działka 881/5 z  obr.  Celestynów  stanowi  własność Gminy Celestynów. 
Położona  jest  na  terenie  nie  objętym  ustaleniami  żadnego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  ponieważ 
obowiązujący plan zagospodarowania przestrzennego wraz ze studium zagospodarowania przestrzennego utracił swoją 
ważność  dnia  31  grudnia  2003  roku  na  mocy  art.  87  ust.  3  ustawy  z  dnia  27  marca  2003r.  o  planowaniu  i 
zagospodarowaniu  przestrzennym.  Na  przedmiotowej  działce  usytuowany  jest  budynek  handlowy,  który  stanowi 
własność dzierżawcy.  Dotychczasowa umowa zawarta  była na czas określony tj.  okres trzech lat  i  wygasa w dniu 
12.05.2012. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk wnioskował o skrócenie okresu dzierżawy do 3 lat. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawką pozytywnie.

Wniosek Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.



Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za).

Ad.pkt 3. ppkt b).
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości  Gminy Celestynów prawa własności  nieruchomości 
gruntowej położonej  w miejscowości Podbiel, gm.Celestynów.

Pan  Bartłomiej  Bandych  powiedział,  że  zgodnie  z  przepisami  ustawy z  dnia  21  sierpnia  1997 r. o  gospodarce 
nieruchomościami zasób Gminy stanowią nieruchomości, które zostały nabyte na własność gminy, między innymi w 
drodze cywilno-prawnej. Nieruchomość oznaczona jako dz. ew. nr 469 o pow. 1700 m2 położona jest w miejscowości 
Podbiel.  Zgodnie z danymi z ewidencji  gruntów i  budynków oznaczona jest  użytkiem gruntowym  ŁIII  i  ŁIV.  O 
nieodpłatne nabycie  przez  Gminę  Celestynów przedmiotowej  nieruchomości  w dniu 23.02.2012 r.  zwrócili  się  do 
Urzędu Gminy właściciele nieruchomości.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
nabycia  do  zasobu  nieruchomości  Gminy  Celestynów  prawa  własności  nieruchomości  gruntowej  położonej   w 
miejscowości Podbiel, gm.Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za).

Ad.pkt 3. ppkt c).
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne, punkty 
przedszkolne  i  oddziały  przedszkolne  w  szkołach  Gminy  Celestynów  w  czasie  przekraczający  wymiar  zajęć 
przeznaczony  na  realizację  programu  wychowania  przedszkolnego  uwzględniającego  podstawę  programową 
wychowania   przedszkolnego.

Pani  Olga  Wileńska  powiedziała,  że  nadzór  prawny  Wojewody  wniósł  zastrzeżenia  do  uchwały,  głównie  do 
deklarowanych godzin, które według obecnego stanowiska Wojewody nie są zgodne z przepisami prawa. Zostało to 
poprawione w niniejszym projekcie.

Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Łukasz  Winiarski powiedział,  że 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez  przedszkola  publiczne,  punkty  przedszkolne  i  oddziały 
przedszkolne  w  szkołach  Gminy  Celestynów  w  czasie  przekraczający  wymiar  zajęć  przeznaczony  na  realizację 
programu wychowania przedszkolnego uwzględniającego podstawę programową wychowania   przedszkolnego.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (14 głosów za).

Ad.pkt 3. ppkt d).
Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów.

Pani Jolanta Miętus  powiedziała,  że zmiany w Załączniku Nr 1 dotyczą:  -  w związku z naliczeniem podatków i 
wydaniem decyzji wymiarowych dokonuje się korekty dochodów z tytułu podatków lokalnych: - od osób prawnych i 
innych jednostek organizacyjnych  dokonuje się zwiększenia na łączną kwotę 116.240,00 zł, w tym: - zwiększa się 
dochody  z  tytułu  podatku  od  nieruchomości  o  kwotę  103.310,00  zł  –  zwiększenie  jest  wynikiem zmiany  stawek 
dokonanych uchwałą Nr 86/11 z dnia 29 listopada 2011r. Zmniejsza się dochody z tytułu podatku rolnego o kwotę 
1.139,00 zł.  Zmniejsza się  dochody z tytułu  podatku leśnego o kwotę 40.656,00 zł  –  zmniejszenie jest  wynikiem 
korekty  podatku  (błędnie  naliczonego  do  projektu  budżetu).  Zwiększa  się  dochody  z  tytułu  podatku  od  środków 
transportowych o kwotę 54.725,00 zł; - od osób fizycznych dokonuje się zwiększenia na łączną kwotę 160.687,00 zł, w 
tym: - zwiększa się dochody z tytułu podatku od nieruchomości o kwotę 150.306,00 zł – zwiększenie jest wynikiem 
zmiany stawek dokonanych uchwałą Nr 86/11 z dnia 29 listopada 2011r. - zmniejsza się dochody z tytułu podatku 
rolnego o kwotę 4.802,00 zł; - zwiększa się dochody z tytułu podatku leśnego o kwotę 47,00 zł; - zwiększa się dochody 
z  tytułu  podatku  od  środków  transportowych  o  kwotę  15.136,00  zł;  -  zmniejsza  się  dochody  budżetu  o  kwotę 
183.778,00 zł w związku z pismem  z Ministerstwa Finansów nr ST3/4820/2/2012 o planowanych udziałach gminy w 
podatku dochodowym od osób fizycznych  (całkowita korekta  udziałów to zmniejszenie o  kwotę 387.791,00 zł);  - 
zmniejsza się dochody budżetu kwotę 93.149,00 zł w związku z pismem z Ministerstwa Finansów nr ST3/4820/2/2012 
o ostatecznej kwocie subwencji ogólnej. - zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 831.722,00 zł z tytułu dotacji 
na realizację projektów współfinansowanych ze środków unijnych: - projekt „Przedszkola równych szans …” kwota 



474.522,00 zł: - § 2007 – kwota 409.496,00 zł - § 2009 – kwota    65.026,00 zł - projekt „Celestynowskie Przedszkola 
Wyrównanych Szans! Program wsparcia na rzecz rozwoju edukacji przedszkolnej w Gminie Celestynów”, który będzie 
realizowany   w okresie od 1.08.2012 r. do 30.06.2013 r.: - § 2007 – kwota 308.307,00 zł - § 2009 – kwota    48.893,00 
zł.  W związku z otrzymanym pismem nr FIN-I.3111.24.2012 z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego o kwotach 
dochodów i dotacji wynikających z decyzji Wojewody Mazowieckiego Nr 3/2012 dokonuje się zmniejszenia dochodów 
z tytułu dotacji o kwotę 1.400,00 zł w tym: - w rozdziale 85212 z tytułu dotacji celowej na zadania zlecone zmniejsza 
się  dochody  o kwotę 7.000,00 zł;  -  w rozdziale  85213 z tytułu dotacji  celowej  na zadania zlecone zmniejsza się 
dochody    o kwotę 100,00 zł; - w rozdziale 85213 z tytułu dotacji celowej na zadania własne zwiększa się dochody 
o kwotę 800,00 zł; - w rozdziale 85214 z tytułu dotacji celowej na zadania własne zwiększa się dochody      o kwotę 
4.000,00 zł; - w rozdziale 85216 z tytułu dotacji celowej na zadania własne zwiększa się dochody      o kwotę 1.000,00 
zł; -  w rozdziale 85219 z tytułu dotacji  celowej na zadania własne zmniejsza się dochody     o kwotę 100,00 zł. 
Zwiększa się środki finansowe  z tytułu przyznanej  dotacji rozwojowej ze środków Unii Europejskiej w wysokości 
108.519,00 zł   w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego  na realizację  projektu   „Szansa na lepsze jutro” - 
Priorytet  VII.  Promocja  integracji  społecznej,  Działania    7.1.   Rozwój  i  upowszechnienie  aktywnej  integracji, 
Poddziałania   7.1.1   Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej    PO KL   w 
tym:  -  §  2007  –  kwota  103.063,00  zł  -  §  2009  –  kwota   5.456,00  zł.  Zwiększa  się  dochody  w  związku  z 
dofinansowaniem  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Zajęć  Sportowych  dla  Uczniów  na  realizację  zadania 
publicznego zleconego przez Ministra Sportu i Turystyki – zadanie nr 2: powszechna nauka pływania, pływać każdy 
może.  Zwiększa  się  wydatki  bieżące  dla  projektu  „Przedszkola  równych  szans  …”   w  kwocie  481.977,00  zł  z 
przeznaczeniem na: - wynagrodzenia bezosobowe - § 4177 – kwota   319.496,00zł; - § 4179 – kwota   56.596,00zł; - 
zakup materiałów i wyposażenia - § 4217 – kwota 30.000,00 zł; - § 4219 – kwota   5.295,00 zł; - zakup pomocy 
naukowych, dydaktycznych i książek - § 4247 – kwota   10.000,00 zł; - § 4249 – kwota   1.765,00 zł;  - zakup usług 
remontowych - § 4277 – kwota   20.000,00 zł; - § 4279 – kwota   3.530,00 zł; - zakup usług pozostałych - § 4307 – 
kwota   30.000,00 zł;   § 4309 – kwota   5.295,00 zł; - zwiększa się wydatki bieżące dla projektu „Celestynowskie 
Przedszkola Wyrównanych Szans! Program wsparcia na rzecz rozwoju edukacji przedszkolnej w Gminie Celestynów” 
w kwocie 362.713,00 zł z przeznaczeniem na:  - wynagrodzenia bezosobowe - § 4177 – kwota   118.473,00 zł; - § 4179 
– kwota   20.907,00zł; - zakup materiałów i wyposażenia - § 4217 – kwota 18.726,00 zł; - § 4219 – kwota   3.304,00 zł; 
- zakup pomocy naukowych, dydaktycznych i książek - § 4247 – kwota   53.890,00 zł;                      § 4249 – kwota 
9.510,00 zł; - zakup usług pozostałych - § 4307 – kwota   116.708,00 zł; - § 4309 – kwota   20.595,00 zł; - zakup usług 
telefonicznych - § 4367 – kwota   510,00 zł; - § 4369 – kwota   90,00 zł;  Zmiany w zakresie wydatków wynikają z  
decyzji  Wojewody  Mazowieckiego  Nr  3/2012  zmieniającej  plan  dotacji  celowych,  w  tym:  -  w  rozdziale  85212 
zmniejsza się wydatki na zadania zlecone o kwotę 7.000,00 zł; - w rozdziale 85213 zmniejsza się wydatki na zadania 
zlecone o kwotę 100,00 zł; - w rozdziale 85213 zwiększa się wydatki   na zadania własne o kwotę 800,00 zł; -  w 
rozdziale 85214 zwiększa się wydatki na zadania własne o kwotę 4.000,00 zł oraz dokonuje się przeniesienia  w planie 
wydatków   kwoty  12 732,00 zł -   z  § 3110  do       § 3119  celem  realizacji projektu systemowego  „Szansa na lepsze  
jutro”,   współfinansowanego  ze środków Unii Europejskiej w ramach  Europejskiego Funduszu Społecznego-  jako 
wkład  własny  z  przeznaczeniem  na  wypłatę  zasiłków  celowych  dla  uczestników projektu  .  -  w  rozdziale  85216 
zwiększa się wydatki na zadania własne o kwotę 1.000,00 zł; - w rozdziale 85219 zmniejsza się wydatki na zadania 
własne o kwotę 100,00 zł;  zwiększa się wydatki bieżące dla projektu „Szansa na lepsze jutro” w kwocie 108.519,00 zł 
z przeznaczeniem na: - wynagrodzenia osobowe - § 4017 – kwota   39.994,00zł; - § 4019 – kwota   2.117,00zł; - składki 
na ubezpieczenia społeczne - § 4117 – kwota   7.353,00 zł; - § 4119 – kwota   389,00 zł;  składki na Fundusz Pracy - § 
4127 – kwota   832,00 zł; - § 4129 – kwota   44,00 zł; - wynagrodzenia bezosobowe - § 4177 – kwota   16.620,00zł; - § 
4179 – kwota   880,00zł; - zakup materiałów i wyposażenia - § 4217 – kwota 3.124,00 zł; - § 4219 – kwota   166,00 zł; 
- zakup usług pozostałych - § 4307 – kwota   35.140,00 zł; - § 4309 – kwota   1.860,00 zł; - zwiększa się wydatki na 
realizację zadania publicznego zleconego przez Ministra Sportu    i Turystyki o kwotę 15.000,00 zł z przeznaczeniem 
na: -  wynagrodzenia bezosobowe – kwota 6.300,00 zł – umowy zlecenia dla opiekunów dzieci  uczestniczących w 
zajęciach nauki pływania; - zakup usług pozostałych - kwota 8.700,00 zł – sfinansowanie przewozu dzieci na zajęcia 
nauki  pływania.  Wpisanie  Urzędu  Gminy  jako  drugiej  jednostki  realizującej  zadanie  inwestycyjne „Opracowanie 
projektu  i  wykonanie  termomodernizacji  Zespołu  Szkół  w  Celestynowie”.  Zgodnie  z  umową  nr  0110/11/U  o 
warunkowym  umorzeniu  pożyczki  to  Gmina  Celestynów  zobowiązana  jest  rozliczyć  umorzenie  pożyczki  w 
WFOŚiGW. W związku z tym wszelkie dokumenty przedłożone celem rozliczenia umorzenia powinny być wystawione 
na  Gminę  Celestynów,  w  przeciwnym  razie  umorzenie  nie  zostanie  rozpatrzone  pozytywnie.  Na  realizację 
zwiększonych wydatków zabezpiecza się dochody w kwocie 953.841,00 zł oraz wolne środki  w kwocie 12.968,00 zł, 
jako wkład własny do realizacji projektów unijnych.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja wnioskowała o 
przedstawienie informacji na najbliższej Sesji na jakie cele można wykorzystać umorzenia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska na kwotę 45.000 zł i  na kwotę 500.000 zł.  Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2012 rok Gminy Celestynów.



Uchwała została podjęta. (11 głosów za, przy 3 wstrzymujących).

Ad.pkt 3. ppkt e).
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2012-
2020.

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że  wprowadzono zmiany w wartościach planu dochodów i wydatków dla 2012 roku 
zgodne ze zmianami dokonanymi  uchwałą w sprawie dokonania zmian w Uchwale budżetowej na 2012 rok Gminy 
Celestynów oraz wcześniejszymi zarządzeniami.  2) W pozycji 2. „Wydatki bieżące, w tym: na projekty realizowane 
przy udziale środków,     o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2” dla lat 2012, 2013 wprowadza się wartości zgodne     z  
załącznikiem nr 2 „wykaz przedsięwzięć WPF”, tj. dla 2012 roku – kwota 3.344.515,00 zł, dla 2013 roku – kwota 
827.060,00 zł zgodnie z wprowadzonymi zmianami do uchwały budżetowej. Zmiany w Załączniku Nr 2 dotyczą: 1) w 
związku ze zmianami dokonanymi w planie dochodów i wydatków dla projektów realizowanych ze środków unijnych 
zwiększa się limit wydatków w 2012 roku oraz limit zobowiązań dla projektu "Przedszkola równych szans! Program 
zmniejszania nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej w wiejskiej Gminie Celestynów" – do 
kwoty  1.045.932,00  zł;  2)  w  związku  z  przystąpieniem  do  realizacji  projektu  "Celestynowskie  Przedszkola 
Wyrównanych Szans! Program wsparcia na rzecz rozwoju edukacji przedszkolnej w Gminie Celestynów" wprowadza 
się projekt do przedsięwzięć WPF w części  dotyczącej programów, projektów lub zadań związanych z programami 
realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 z limitem wydatków w 2012 roku – 
362.713,00 zł, w 2013 roku – 337.285,00 zł oraz limitem zobowiązań – 699.998,00 zł. 

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Paweł  Felczyk  powiedział,  że  Komisja  zaopiniowała  projekt 
uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2012-2020.

Uchwała została podjęta. (13 głosów za, 1 wstrzymujący).

Ad.pkt 3. ppkt f).
Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących.

Przewodniczący  Rady Mirosław Szyda  powiedział,  że  w dniu 17 maja 2012 roku Radny Paweł  Felczyk  złożył 
pisemną rezygnację z pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji  Rady Gminy Celestynów 
kadencji 2010-2014. W dniu 21 maja 2012 roku Klub Radnych Tu jest mój dom złożył wniosek o dokonanie zmiany w 
składzie  Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy Celestynów,  polegającej  na  rozszerzeniu  składu  osobowego  Komisji  o 
Radnego  Roberta  Wicika.  Jednocześnie  w  dniu  21  maja  2012  roku  Radny  Robert  Wicik  złożył  rezygnację  z 
członkostwa w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Gminy Celestynów.

Radny Witold Garliński zgłosił do składu Komisji Rewizyjnej Pana Łukasza Winiarskiego, który wyraził zgodę.

Radny Paweł Felczyk  wycofał rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji na 
prośbę pozostałych Radnych, którzy dobrze ocenili pracę Radnego.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących.

Uchwała została podjęta. (11 głosach za, 1 wstrzymującym). 

Radny Leszek Gąsiorowski opuścił obrady.

Ad.pkt 3. ppkt g).
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w  Celestynowie za 2011 r.

Pan Lech Krasieńko powiedział, że ustawa o rachunkowości w art. 53 ust.1 określa, iż roczne sprawozdanie finansowe 
podlega zatwierdzeniu przez organ zatwierdzający, nie później niż 6 miesięcy od dnia bilansowego. Rada Społeczna 
przy  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  jako  organ  inicjujący  i  opiniodawczy,  wyraziła 
pozytywną opinię dla rocznego sprawozdania za rok 2011 z realizacji planu finansowego przez Samodzielny Publiczny 
Zakład Opieki Zdrowotnej w Celestynowie, co stanowi podstawę do podjęcia niniejszej uchwały. Poinformował, że rok 
2011 zamknął się stratą  netto w kwocie 19.752,07 zł;
Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Łukasz  Winiarski powiedział,  że 



Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w  Celestynowie za 
2011 r.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 3. ppkt h).
Podjęcie  uchwały  w  sprawie   przyjęcia  stanowiska  Rady  Gminy  Celestynów  w  sprawie  sposobu  prowadzenia, 
rozbudowy i  poszerzenia zakresu  działania  składowiska  odpadów Spółki  Sater-Otwock  w  Otwocku-Świerku  oraz 
przekształcenia w Regionalną Instalację Przetwarzania Odpadów Komunalnych  oraz w sprawie rozbudowy instalacji 
zagospodarowania  odpadów P.P.H.U.  Lekaro  w  Woli  Duckiej  oraz  działań  mających  na  celu  uzyskania   statusu 
Regionalnego Zakładu Gospodarki Odpadami.

Radny  Jacek  Strzeżysz  powiedział,  że  w związku  z  planami  rozbudowy o  sortownię  i  kompostownię  instalacji 
zagospodarowania  odpadów  komunalnych  Spółki  Sater-Otwock  na  terenie  miasta  Otwocka,  a  co  za  tym  idzie 
zwiększenia limitu przyjmowanych odpadów oraz rozbudowy istniejących i budowy nowych instalacji PPHU Lekaro w 
Woli  Duckiej,  wiążących  się  również  ze zwiększeniem ilości  przyjmowanych  odpadów,  Rada Gminy Celestynów 
postanowiła zająć stanowisko w przedmiotowej sprawie.

Radny Tadeusz Floriańczyk odczytał treść stanowiska.

Radny Tadeusz  Floriańczyk  wnioskował,  aby treść  stanowiska przekazać  Prezydentowi  Miasta  Otwocka,  Radzie 
Miasta Otwocka, Wójtowi Gminy Wiązowna, Radzie Gminy Wiązowna, Zarządowi Województwa Mazowieckiego, 
Sejmikowi Województwa Mazowieckiego, Prezesowi Rady Ministrów, Ministrowi Środowiska.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Jacek Strzeżysz  zgłosił autopoprawkę do § 2, który otrzymuje brzmienie:,,Wykonanie uchwały powierza się 
Wójtowi Gminy”.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
przyjęcia  stanowiska  Rady Gminy Celestynów w sprawie  sposobu prowadzenia,  rozbudowy i  poszerzenia zakresu 
działania  składowiska  odpadów  Spółki  Sater-Otwock  w  Otwocku-Świerku  oraz  przekształcenia  w  Regionalną 
Instalację  Przetwarzania Odpadów Komunalnych  oraz w sprawie rozbudowy instalacji  zagospodarowania  odpadów 
P.P.H.U. Lekaro w Woli Duckiej oraz działań mających na celu uzyskania  statusu Regionalnego Zakładu Gospodarki 
Odpadami.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (13 głosów za).

Ad.pkt 4.
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.

Ad.pkt 5.
Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta.

Radnego Jacka Poplewskiego:
1.Czy był ogłoszony przetarg na wykonanie projektu przebudowy ul.Pogorzelskiej, jakie były zgłoszone oferty,  czy 
była spisana umowa na wykonanie tego projektu, w której Gmina określiła: jakie ma oczekiwania względem projektu, 
koszty, termin wykonania projektu i kary umowne za opóźnienia? W ubiegłym roku wydano 20 000 zł na projekt. Co 
zostało za tą kwotę wykonane? Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
2.Wniosek o  wypracowanie  przez  Urząd  Gminy  jednolitych  zasad  dotyczących  udzielania  bonifikat  dotyczących 
nabywania mieszkań, budynków i gruntów.  Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
3.  Wniosek  o  przedstawienie  przez  Urząd  Gminy  w  trybie  pilnym  sposobu  rozwiązania  sprzedaży  budynków 
położonych w Starej Wsi przy ul.Parkowej 1, 2, ul.Kolejowej 3 i 4, ul. Fabrycznej 21 z podaniem harmonogramu prac i 
wynikających  z  tego  kosztów  uwzględniających  kompleksowe  rozwiązanie  dotyczące  prawa  własności  do  wyżej 
wymienionych budynków i przyległego terenu.Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.



Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1. W kwietniu wpłynął wniosek do Wójta o odniesienie się do projektu Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami 
dla Mazowsza na lata 2012-2017. W ciągu 2 miesięcy organ wykonawczy gminy może złożyć swoje uwagi do tego 
planu. Jeżeli  organ  się  nie  odniesie  to znaczy,  że nie  ma uwag do tego  planu.  Czy Wójt  już rozważał  tą opinię?  
Wnioskował,  aby  Wójt  swoją  decyzję  przekazał  Radzie  Gminy.  Urząd  Marszałkowski  organizuje  spotkanie  w tej 
sprawie w dniu 4 czerwca 2012 roku. Czy ktoś z Urzędu pojedzie na to spotkanie?
2. Czy Punkt Przedszkolny w Pogorzeli będzie funkcjonował od września 2012 roku i czy są w budżecie na to środki?

Odpowiedź:
1.  Pan Dariusz Kołodziejczyk  powiedział, że referat ochrony środowiska odnośnie składowiska śmieci uciążliwego 
dla mieszkańców przeanalizuje  ten  dokument  i  jeżeli  będzie  taka  możliwość  wyrazić  stanowisko,  które  w sposób 
negatywny  odnosiłoby  się  do  tych  zmian,  to  takie  stanowisko  zostanie  przygotowane  i  złożone.  Na  spotkanie  w 
Urzędzie Marszałkowskim napewno pojedzie kierownik referatu ochrony środowiska, może Sekretarz i ewentualnie 
któryś z Państwa Radnych.
2. Pani Olga Wileńska powiedziała, że do końca maja mają być opracowane arkusze organizacyjne. W pierwszym 
tygodniu czerwca będzie wiadomo ile zostanie środków na rezerwie oświatowej. Na 5 godzinnny oddział w Pogorzeli 
na  okres 4 miesiący potrzeba około 24.000 zł.

Radnego Romualda Ziętala:
1.Został wykonany spowalniacz na ul.Mokrej a tego zadania nie ma w budżecie. Czy zostało to wykonane na wniosek 
mieszkańców tejże ulicy? Spowalniacz jest dosyć wysoki a nie ma oznakowania zmiany ruchu? Przed wykonaniem 
tego zadania powinny być prowadzone konsultacje.
2. Kiedy będzie wykonany projekt odwodnienia ul.Poniatowskiego?
3. Czy zostało wystosowane pismo do ZDP odnośnie wykonania przepustu pod drogą powiatową od ul.Obrońców 
Pokoju? Czy w tym roku zostanie to wykonane?

Odpowiedź:
1.  Pan  Mirosław  Furczyński  powiedział,  że  spowalniacz  jest  wykonany  przez  mieszkańców  i  na  wniosek 
mieszkańców. Po stronie Urzędu leży wykonanie znaku.
3.  Pan Mirosław Furczyński  powiedział, że w dalszym ciągu ZDP nie odpowiada na pismo, które zostało wysłane 
półtora tygodnia temu.
2. Pan Mirosław Furczyński powiedział, że projektant musi poprawić projekt odwodnienia ul.Poniatowskiego w ciągu 
dwóch tygodni.

Radnego Roberta Wicika:
1. Czy są nowe informacje w sprawie umowy z OPWiKA?
2. Czy jest już tańsza energia w gminie Celestynów?

Odpowiedź:
1.  Wójt powiedział, że odbyło się spotkanie z Prezesem OPWiKA, Panią prokurent i mecenasem celem uzgadniania 
treści umowy. Zostało ustalone, że od 1 stycznia 2012 roku Gmina Celestynów  reguluje płatności według nowych 
stawek obowiązujących w Otwocku oraz ostatni kwartał ubiegłego roku też będzie regulowany według nowych stawek. 
Gmina  Celestynów  zakwestionowała  dodatkowe  opłaty  i  zaproponowała  swoje  stawki.  Jednakże  nadal  trwaja 
negocjacje.
2.  Pan Mirosław Furczyński powiedział, że firma do tej pory nie wykonała swojego zadania i Wójt polecił naliczyć 
odsetki.

Radnego Witolda Garlińskiego:
1. Mieszkańcy ul. Akacjowej otrzymali wstępne wyliczenia opłaty adiacenckiej. Mieszkańcy Zabieżek złożyli protest w 
sprawie  naliczonych  opłat  związany  z  jakością  wykonanej  drogi.  Żądają  naprawy  drogi  i  doprowadzenia  jej  do 
normalnego standardu póki jest na gwarancji. Jakie kroki podejmie Gmina Celestynów w celu usunięcia uszkodzeń na 
ulicy  Akacjowej  w  Zabieżkach,  jakie  konsekwencje  poniesie  wykonawca.  Jak  Gmina  będzie  egzekwować  od 
wykonawcy naprawę tej drogi.  Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
2. Wniosek o przedstawienie dokładnego harmonogramu realizacji budowy nowych przystanków w poszczególnych 
miejscowościach i koszty związane z ich wykonaniem (poniesione i planowane). Wniosek został przyjęty.Odpowiedź 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radnego Mariana Celińskiego:
1. Prośba, aby Urząd Gminy wystosował pismo do Wojewódzkiego Zarządu Dróg i Mostów w sprawie remontu drogi 
w Podbieli.



Radnego Pawła Felczyka:
1.  Co,kiedy i jak  będzie wykonywane w miejscowości Ostrów w związku z przydzielonymi środkami dla każdego 
sołectwa w kwocie 30.000 zł na drogi i 10 000 zł na rowy. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
2.Co  się  dzieje  w  sprawie  uchwały  dla  Telekomunikacji  Polskiej  o  dzierżawę  terenu  pod  łącze  światłowodowe? 
Telekomunikacja  Polska  aktualnie  podpisuje  wstępne  umowy z  mieszkańcami  w  sprawie  ciągnięcia  dodatkowego 
okablowania. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
3.  Czy jest planowane jakiekolwiek równanie dróg, które nie są uwzględnione w harmonogramie napraw z funduszy 
sołeckich?Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
4.Dlaczego w Celestynce brakuje informacji, że Rada Gminy wspomogła budowę drogi w Ostrowiku czyli przyznała 
pieniądze a jest jedynie podana informacja, że dział inwestycji to wykonał na polecenie Wójta.  Odpowiedź stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.
5. Co z odwodnieniem odcinka drogi przy ,,Szrocie” w Ostrowie ?
6. Czy projekty wnioskowane przez Komisję Finansów i Inwestycji zostaną Radnym przedstawione?

Odpowiedź:
6. Wójt powiedział, że projekty zostaną przedstawione na Komisji Infrastruktury.
5. Wójt powiedział, że był wykonany wstępny projekt na ten odcinek drogi, ale został zwrócony projektantowi celem 
poprawy, aby obejmował także rów.

Radnego Jacka Strzeżysza:
1. Jakie są ustalenia ze spotkania, które odbyło się 16 maja i było poświęcone drodze powiatowej Jatne- Dyzin.? Czy 
jest dostępny protokół z tamtego posiedzenia?
2. Prośba o przedstawienie protokołu ze spotkania w sprawie progu zwalniającego na ulicy Mokrej, jeśli taki protokół 
został sporządzony.

Odpowiedź:
1.Wójt powiedział, że w ciągu 3 tygodni Urząd zwróci się do ZDP, który przygotuje wstępne wyliczenia. Dodał, że nie 
polecił wykonania protokołu z tego spotkania, ponieważ nie miało one charakteru komisji. 
2. Wójt powiedział, że jeżeli taki protokół był sporządzony to zostanie on przekazany.

Radnej Izabelli Filipowicz- Żaroń:
1. Czy jest planowana Sesja Nadzwyczajna z okazji 60 lecia gminy Celestynów?
2. Zostało złożone pismo w sprawie Honorowego Obywatela gminy Celestynów. Czy jest przygotowywana uchwała w 
tej sprawie?
3. Czy w gminie jest Dzień Samorządowca?
4. Czy są podejmowane działania w kierunku przejęcia ulicy Witosa przez Gminę?

Odpowiedź:
4. Wójt powiedział, że pracownicy referatu inwestycji przygotowują założenia do przeprowadzenia specustawy na ulicy 
Witosa. Jednym z pierwszych elementów będzie zapewnienie środków na wykonanie projektu drogi. W ciągu miesiąca 
zostaną przedstawione założenia i harmonogram.
1. Pan Paweł Mucha powiedział, że na tą chwilę nie jest w stanie udzielić odpowiedzi.
2.  Pan  Paweł  Mucha  powiedział,  że  będzie  powołana  kapituła  do  nadania  tytułu  Honorowego  Obywatela,  która 
sformuuje projekt uchwały.
3.  Pan Paweł Mucha powiedział, że nie realizuje Dnia Samorządowca.

Ad.pkt 6.
Wnioski i oświadczenia Radnych.
Radny  Łukasz  Winiarski  złożył  zapytanie  na  piśmie.  (zapytanie  i  odpowiedź  stanowi  załącznik  do  niniejszego 
protokołu). Polecił Radnym składanie interpelacji na piśmie.

Radny Paweł  Felczyk  wnioskował  o   Urząd Gminy wystosował  pismo do ZDP o usunięcie garbów,  które  są na 
wylocie drogi z Jatnego na S-17. Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radny Paweł Felczyk  wnioskował  o udostępnienie jednej wywrotki żwiru i wysypanie jej na drodze w Ostrowie w 
celu wyrównania.

Radny  Paweł  Felczyk  wnioskował  o  zmianę  sposobu  usunięcia  karpy  na  drodze  w  Ostrowie  z  biologicznej  na 
mechaniczną.

Radny Witold Garliński  wnioskował o wystąpienie do ZDP o naprawienie ul.Żurawinowej w Zabieżkach.Odpowiedź 



stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radny Paweł Felczyk wnioskował w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji o przeznaczenie kwoty 505.910, 60 zł z 
umorzenia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  na  termomodernizację  Zespołu  Szkół  w 
Celestynowie  i  jednocześnie  aneksowanie  umowy  o  umorzeniu  pożyczki  z   Wojewódzkim  Funduszem  Ochrony 
Środowiska na zadanie  termomodernizację Zespołu Szkół w Celestynowie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 7.
Protokół z Sesji z dnia 24 kwietnia 2012 roku został przyjęty. (10 głosów za, 2 wstrzymujące).

Ad.pkt 8.
Zamknięcie obrad.

                                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                                   Mirosław Szyda 

Sporządziła: Katarzyna Świderska
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